
سال اول- شماره 14 - 26 آبان ماه 1401- 17 نوامبر 2022

3                                                                                                                                        

3

2

2

4

در راستای عدالت در سلامت گام بر می داریم

تعویض ولو 20 اینچ مرکز انتقال نفت 
مهرآران

اختصاص 2200 واحد مسکن به مددجویان 
روستایی در هرمزگان

سلب امتیاز اراضی واگذار شده به پروژه های 
راکد صنعتی بندرعباس 

برگزاری سومین نشست تخصصی ایمنی و آتش 
نشانی وزارت نفت در بندرعباس

بندرسیریک به پایانه 
و بارانداز ترانزیت 

خودرو تبدیل می شود

احداث ۱۱ سالن ورزشی 
در مدارس هرمزگان
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www.bazarejonoub.ir

سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
اینکه  به  تاکید  با  هرمزگان  جهادکشاورزی 
باید  ادارات جهاد کشاورزی شهرستان ها  مدیران 
پایش روزانه مناطق حوزه مدیریتی خود را برای 
شناسایی این آفات آغاز کنند گفت :خسارت آفت 
مگس میوه مدیترانه ای اقتصاد کشاورزان را هدف 

قرار داده است. 
مسعود گرگیج درجلسه ستاد گیاهپزشکی استان 
اظهار کرد : دو آفت قرنطینه ای بسیار خطرناک 
سر  مگس  و  ای  مدیترانه  میوه  مگس  نام  به 
خرطومی حنایی در استان محصولات کشاورزی 
ما را تهدید می کنند،در ابتدا این آفات به صورت 
در  ا پیدمی  صورت  به  امروز  متاسفانه  و  ای  لکه 
ریزی  برنامه  نیازمند  که  هستند  گسترش  حال 

مهم در کنترل این آفت است .

سازمان  کارشناسان  اینکه  بیان  با  وی 
کشاورزی  مناطق  پایش  حال  در  جهادکشاورزی 
در خصوص وجود آفات مگس میوه ای در سطح 
حوزه  در  آفات   : گفت  هستند  هرمزگان  استان 
باغات و مرکبات باید بصورت ویژه تحت کنترل و 
نابودی باشند چرا که محصولات این حوزه نتیجه 
تلاش یک ساله یک باغدار است و اگر به سمت 
هم  و  اقتصادی  نظر  از  هم  برود  نابودی  و سوی 
از نظر روحی فشار بسزایی را متحمل کشاورزان 

خواهد کرد .
سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
های  مانور  داد:  ادامه  هرمزگان  جهادکشاورزی 
مبارزه ای با این آفات به صورت تخصصی بزودی 
این  انجام  و  شد  خواهد  انجام  سیاهو  منطقه  در 
قبیل از تمهیدات برای نابودی این آفت در سایر 
نقاط آلوده با همکاری مجموعه بسیج نیز صورت 

خواهد گرفت .
سازمان  گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
سازی  :نابود  داد  ادامه  هرمزگان  جهادکشاورزی 
امکانات  به  توجه  با  ای  مدیترانه  میوه  مگس 
موجود در مناطق آلوده باید هر چه سریعتر آغاز 
شود چرا که این آفت از لحاظ وارد کردن خسارت 
در  استان  اقتصادی  تضعیف  و  مرکبات  باغات  به 
حوزه میوه اهمیت بسزایی دارد و کنترل آن باید 

در اسرع وقت انجام شود .

بازدید  در  فرهنگی  میراث  وزیر 
با  گفت:  سانی  تفریحی  کشتی  از 
پهلوگیری  امکان  قطر،  دولت  اعلام 
بنادر  در  ایرانی  مسافربری  شناورهای 
قطر برای میزبانی مسابقات جام جهانی 

۲۰۲۲ منتفی شد.
از کشتی تفریحی  بازدید  ضرغامی در 
اورهال شده سانی در مجتمع ایزو ایکو 
برای  کشتی  این  افزود:  بندرعباس 
در  و  است  آماده  گردشگران  استفاده 
روزهای آینده شاهد خروج آن از ایزو 
با اعلام دولت  البته  بود.  ایکو خواهیم 
شناورهای  پهلوگیری  امکان  قطر، 
مسافربری ایرانی در بنادر قطر منتفی 

شده است.
جام  مسافران  بود  قرار  افزود:  وی 
جهانی فوتبال در قطر را بوسیله کشتی 
سانی جابه جا کنیم و این کشتی آماده 
است. اما دولت قطر به دلایل مشکلات 
گرفتن  پهلو  امکان  خودش  داخلی 
و  ندارد  را  ایرانی  شناورهای  و  کشتی 
مسئولان قطری از به وجود آمدن این 
گردشگر  نمی توانند  اینکه  و  شرایط 
دریایی جذب کنند عذرخواهی کردند.

وزیر میراث فرهنگی تاکید کرد: طرف 
قطری مشکل جدی اقامت دارد و تنها 
بسیار  های  از کشتی  محدودی  تعداد 
در  هستند  هتل  عمل  در  که  بزرگ 
اقامتی  مشکل  و  می گیرند  پهلو  آنجا 

تماشاگران را حل می کنند.
ضرغامی تصریح کرد: در ۲ هفته اخیر 
انجام  قبلی  های  هماهنگی  علیرغم 
این  در  نمی توانند  کردند  اعلام  شده 

حوزه همکاری کنند.
وی با اشاره به اینکه البته کاری که ما 
در این حوزه انجام دادیم ربطی به جام 
جهانی قطر ندارد و توسعه طرح ها در 
حوزه گردشگری دریایی با قوت ادامه 

می یابد.

آفت مگس میوه مدیترانه ای اقتصاد کشاورزان هرمزگانی
 را هدف قرار داده است

امکان پهلوگیری شناورهای مسافربری ایرانی در بنادر 
قطر منتفی شد

تدوین آیین نامه جدید سرمایه گذاری در کشور                                                                               
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 اخبار کوتاه
فرصت های  شناسایی  تخصصی  نشست 
سرمایه  جذب  و  شهرداری ها  سرمایه گذاری 
گذاران با حضور مدیر کل دفتر امور اقتصادی، 
سازمان  مالی  خدمات  و  گذاری  سرمایه 
و دهیاری های کشور، مدیر کل  ها  شهرداری 
استانداری  های  دهیاری  و  ها  شهرداری  امور 
از  جمعی  بندرعباس،  هرمزگان،شهردار 
سرمایه  تعدادی  و  هرمزگان  استان  شهرداران 

گذار برگزار شد.
شهردار بندرعباس در این مراسم بیان کرد: نیاز 
اصلی  همه شهرداری ها در شرایط حاضر، جذب 
سرمایه گذار به انجام پروژه های توسعه ای است 
و درآمد های پایدار شهرداری ها پایین است و از 
شهرداری  از  خدمات  انتظار  مردم  دیگر  سوی 
دارند و گستردگی وسعت شهرها سبب شده تا 
با درآمد اندکی که داریم، پروژه های توسعه ای و 

کارهای انجام شده، کمتر به چشم بیاید.
مشکلات  با  شهرداری ها  گفت:  نوبانی  مهدی 
عدیده ای روبرو هستند و بخصوص در بندرعباس 
بدلیل شرایط خاص آب و هوایی، عملا ساخت 
صورت  خاصی  ماههای  و  فصول  در  سازها  و 
عملا  سال،  گرم  ماههای  دیگر  در  و  می گیرد 
رکود در ساخت  و سازها را شاهد هستیم که از 

میزان درآمدهای شهرداری می کاهد.
به  توجه  با  داشت:  اظهار  بندرعباس  شهردار 
درآمد پایین شهرداری ها نیاز نسبت به سرمایه 
برای  و  است  یافته  دوچندان  اهمیتی  گذاری  
تسهیل این امر، در بحث سرمایه گذاری تمام 
کمک  با  واقعی  گذار  سرمایه  برای  مجوزها 
شهرداری اخذ می شود تا سرمایه گذار بتواند با 
راحتی و آرامش بیشتری بر روی محور سرمایه 

گذاری خود متمرکز شود.
نوبانی با بیان اینکه ساحل بهترین نقطه برای 

گردشگری می باشد، تصریح کرد: ما با با 
مشکل حریم ۶۰ متری دریا مواجه هستیم 

که به همین منظور بخشی از خدمات که در 
کنار دریا لازم است، وجود ندارد. در بحث 
زیبا سازی فضای شهری نیز فعالیت های 

زیادی انجام شده است که فضاسازی برای 

بازی کودکان و نوجوانان از جمله آن است 
و البته کارهای زیادی تا رساندن وضعیت به 

رضایتمندی مردم باقی مانده است.
صفر صادقی پور مدیر کل امور شهرداری ها 
و دهیاری های استانداری هرمزگان نیز در 

این نشست اظهار داشت :  هزینه های جاری  
شهرداری ها بسیار گران و سر سام آور  شده 

که سبب سختی و چالشی  اداره کردن شهرها 
شده است.

نهاد  یک  عنوان  به  شهرداری ها  افزود:  وی 
عمومی و غیردولتی که مردم از بدو تولد با این 
سیستم سر و کار دارند و این ویژگی نمایانگر 
معرض  در  است،  نهاد  این  با  مردم  ارتباط 

انتظارات بسیاری قرار دارند.
دهیاری های  و  شهرداری ها  امور  مدیرکل   
اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان،  استانداری 
پایدار  درآمدهای  سمت  به  باید  شهرداری ها 
غیر دولتی سوق پیدا کنند بیان کرد: با منابع 
پایدار درآمدی از ظرفیت سرمایه گذاری بخش 
مردمی  مندی  رضایت  پروژه ها  در  خصوصی 

ایجاد شود.
امروز  قطعا  داد:  ادامه  پور  صادقی  صفر 
توانند بدون ظرفیت استفاده  شهرداری ها نمی 
داشته  توجهی  قابل  پیشرفت  گذار،  سرمایه 

باشند.
به  اظهاراتش  از  دیگری  بخش  در  وی 
آن  پتانسیل های   و  ساحلی  نوار  ظرفیت های 
بهترین  هستیم  تلاش  در  افزود:  و  کرد  اشاره 
بهره برداری را از خط نوار ساحلی انجام و در 
راستای گردشگری و جذب سرمایه گذار از آن 

بهره ببریم.

دهیاری های  و  شهرداری ها  امور  مدیرکل 
استانداری هرمزگان،گفت : امروز شهرداری ها 
توان عملیات و اجرایی تمام پروژه های سرمایه 
و  گذار  سرمایه  جذب  با  و  ندارند  را  گذاری 
مشارکت آنها در پروژه های شهرداری این خلع 
برطرف می شود و شاهد پیشرفت و توسعه در 

فضای شهری خواهیم بود.
موفق  تجربیات  گذاری  اشتراک  پور،  صادقی 
و  دانست  موفق  امری  را  شهری  حوزه های  در 
خاطرنشان کرد: آیین نامه ای جدیدی در بحث 
است  تدوین  حال  در  کشور  در  سرمایه گذاری 
که نظرات سرمایه گذاران حاضر در این جلسه، 
شهرداران و اعضای شورا می تواند راه گشا باشد.

اقتصادی،  امور  دفتر  اسدی مدیرکل  اکبر  علی 
سازمان  مالی  خدمات  و  سرمایه گذاری 
بحث  گفت:  کشور  دهیاری های  و  شهرداری ها 
العاده  فوق  هرمزگان  استان  سواحل  ظرفیت 
یکی از  ندارد.  را  ظرفیت  این  استانی  هر  است، 
متر   ۶۰ حریم  ساحلی  استان های  دغدغه های 
است که سعی می کنیم سریع تر این مهم حل 

شود.
اسدی با بیان اینکه باید شرایط و فضای سرمایه 
گذاری در ساحل ایجاد شود، افزود: یک اطلس 
سرمایه گذاری در شهرداری لازم به تولید است؛ 
رسانی  روز  به  باید  شده  ایجاد  اطلس  این  اگر 

شود.
این  مالکیت؛  سند  دربحث  کرد:  اضافه  وی 
موضوع یکی از مسائل جدی سرمایه گذارن است. 
در شیوه نامه حتما این موضوع قید خواهد شد 
که شرط اصلی براساس سند مالکیت و واگذاری 

است و بعد از آن ورود به پروژه اتفاق می افتد.
بودجه های  با  اینکه  بیان  با  مسئول  مقام  این 
اتفاق  توسعه ای  و  تحول  شهرداری  محدود 
نخواهد افتاد، عنوان کرد: بازارچه ماهی فروشان 
و میوه تره بار بندرعباس دو پروژه موفق در این

سال ها بوده است. سرمایه گذار وجود دارد باید 
بسترها را آماده کنیم.

استان  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  جانشین 
هرمزگان از اعمال ممنوعیت تردد موتورسیکلت 
گواهینامه  بدون  استان  سطح  در  پاکشتی  های 

خبر داد. 
سرهنگ کیوان دلیلی بیان کرد: رانندگی بدون 
به  یا  و  برقی  های  موتورسیکلت  با  گواهینامه 
باشد  می  ممنوع  حجم  هر  با  پاکشتی  اصطلاح 
بدون  از هموطنان  ای  و مشاهده می شود عده 
نمایند  می  رانندگی  به  اقدام  گواهینامه  داشتن 

که برخلاف قوانین و مقررات است.
وی در ادارمه با اشاره به تبلیغ اشتباه بعضی از 
فروشندگان درخصوص موتورسیکلت های برقی 
فروشندگان  از  ای  عده  داد:  ادامه  پاکشتی  و 
هنگام فروش به خریداران اعلام می کنند که این 
این  و  ندارند  وگواهینامه  پلاک  به  نیاز  موتورها 
برخلاف قوانین است وبرابر ماده2 وماده2۶ آیین 
نامه راهنمایی ورانندگی اشاره گردیده هر وسیله 
نقلیه بخواهد تردد نماید هم باید دارای پلاک و 

راکب نیز ملزم به داشتن گواهینامه می باشد.
ثانیا برابر ماده 2۶ آیین نامه راهنمایی و رانندگی 
موتوری  نقلیه  وسیله  هرنوع  با  بخواهد  هرکس 
متناسب  گواهینامه  باید  نماید  رانندگی  زمینی 

رانندگی با آن وسیله نقلیه را دارا باشد.
سرهنگ کیوان دلیلی افزود: موتورسیکلت های 
راهنمایی  نامه  آیین   2 ماده  حسب  پاکشتی 
ورانندگی بیان می دارد هروسیله نقلیه موتوری 
وغیرموتوری که در راه ها حرکت می کند و وسایل 
نقلیه کشاورزی صنعتی،عمرانی باید دارای پلاک 
باشند.که با عنایت به این گونه موتورها از مبادی 
غیر رسمی وارد کشور گردیده اند قابلیت شماره 

گذاری وتاسیس پلاک را ندارند.

ولو 2۰ اینچ کلاس ۶۰۰ مربوط 
ولو  کنترل  از  مسیربعد  به 
نفت  انتقال  مرکز  مخازن  رسید 

مهرآران تعویض شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت 
نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط 
رئیس  ؛  فارس  خلیج  منطقه 
مکانیک  تعمیرات  و  نگهداری 
منطقه خلیج فارس با اعلام این 
:  جهت رفع مشکل  خبر گفت 
تست  بررسی  و  ولو  گیربکس 
عدم نشتی و اطمینان از عملکرد 
 2۰”#  ۶۰۰ ولو   بال  درست،  
سالم  یدک  ولو  بال  عدد  با یک 

تعویض شد .
 : کرد  بیان  رضایی  محمد 
با  اینچ  عملیات تعویض ولو 2۰ 
بطول  کار  1۶۰نفرساعت  صرف 

انجامید.
بررسی  از  پس   : داد  ادامه  وی 
های انجام شده گیربکس ولو با 

مکانیک  واحد  همکاران  تلاش 
مرکز  کارگاه  محل  در  منطقه 
و  تعمیر  مهرآران  نفت  انتقال 

نصب شد.
یادآور می شود ؛ این عملیات با 
همکاری بهره برداران ، ترابری ، 

مکانیک و HSE انجام شد.

تعویض ولو 20 اینچ مرکز انتقال نفت مهرآران

ممنوعیت تردد موتورسیکلت های پاکشتی 
بدون گواهینامه  در هرمزگان

تدوین آیین نامه جدید سرمایه گذاری در کشور

سلب امتیاز اراضی واگذار شده به پروژه های راکد صنعتی 
بندرعباس 

از  هرمزگان  مرکز  دادستان 
برای  قضایی  دستور  صدور 
واگذار  اراضی  امتیاز  سلب 
راکد  های  پروژه  به  شده 
خبر  بندرعباس  در  صنعتی 

داد.
در  منش  احمدی  علیرضا 
شهرک  از  بازدید  جریان 
و  فارس  خلیج  صنعتی  های 
بوستانو در اطراف بندرعباس 
اجرای  لزوم  بر  همچنین 
کامل تعهدات توسط سرمایه 
گذاران و پیمانکاران و تسریع 
در روند تکمیل و بهره برداری 
به موقع از این پروژه ها تأکید 

کرد.
دستگاه  شد:  یادآور  وی 
در  هرمزگان  استان  قضایی 
منویات  به  عمل  راستای 
اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر 
ابلاغی  سیاست های  و 
رویکرد  قضاییه،  قوه  ریاست 
کار  دستور  در  را  حمایتی 
خود قرار داده است و بر این 
مجموعه های  تمامی  اساس، 
تولیدی  و  صنعتی  اقتصادی، 
و  حقوقی  حمایتهای  از 
هستند. بهره مند  قضایی 

استان  مرکز  دادستان 
اشاره  با  همچنین  هرمزگان 

برخی  متأسفانه  اینکه  به 
متمادی  سال های  افراد  از 
است که زمین هایی را برای 
تولیدی  واحدهای  ایجاد 
از  ولی  اند  نموده  دریافت 
باز  سر  تعهداتشان  به  عمل 
دستور  صدور  از  زنند،  می 
امتیاز  سلب  برای  قضایی 
پروژه  به  شده  واگذار  اراضی 
اساس  بر  صنعتی  راکد  های 
آنها  تحویل  و  قرارداد  مفاد 
به متقاضیان جدید خبر داد.
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برگزاری سومین نشست تخصصی ایمنی و آتش نشانی وزارت نفت در بندرعباس

در این نشست مدیران و کارشاناسان ارشد HSE وزارت 
ارائه راهکارهای حوزه  به بررسی و  چهار شرکت اصلی  نفت و 

ایمنی و آتش نشانی پرداختند.
افتتاحیه  مراسم  در  هرمزگان  نفتی  های  فرآورده  پخش  مدیر 
این نشست دو روزه با تشریح اقدامات مهمی که در حوزه تامین 
نفتی  های  فرآورده  پخش  در  کشور  مصرفی  سوخت  توزیع  و 
هرمزگان انجام می شود گفت : روزانه حجم بزرگی از تولیدات 
دو پالایشگاه مهم میعانات گازی ستاره خلیج فارس و پالایش 
انبار نفت شهید  نفت بندرعباس از طریق تاسیسات و عملیات 

رجایی به اقصی نقاط کشور ارسال میشود و این امر مهم در سایه 
رعایت کلیه دستورالعمل ها و استانداردهای ایمنی و عملیاتی 

امکان پذیر است.
احمد سالاری فر افزود : کاهش ریسک حوادث در حالی که همه 
از  دارند  قرار  عملیاتی  چرخه  در  انبارها  سازی  ذخیره  مخازن 

اهمیت ویژه ای برخوردار است.
وی در ادامه گفت : عملیات انتقال فرآورده در اسکله های نفتی 
هم بدون وقفه و با در نظر گرفتن شرایط خاص کشور بدست 

همکاران این منطقه در حال انجام است.
مدیر پخش فرآورده های نفتی هرمزگان با اشاره به پروژه ترمیم 
خطوط لوله انتقال فرآورده سوخت هواپیمایی میان دو انبار نفت 
شهید رجایی و انبار نفت شهید باهنر افزود: پروژه ای که شاید 
و  ترافیک  و  داشت  نیاز  اجرا  و  عملیات  برای  زمان  ها  ماه  به 
به  را  بندرعباس  از صنایع غرب شهر  دسترسی بخش عظیمی 
مجموعه  دستگاههای  همه  هماهنگی  با  انداخت  می  مخاطره 
و  محترم  استاندار  همراهی  و  پخش  و  پالایش  و  نفت  وزارت 
معاونین و مدیران استان در 60 ساعت کار تخصصی سخت و 
طاقت فرسا به انجام رسید و در اثر آن، هم از فرآورده های نفتی 
صیانت شد و هم  اختلالی در عملیات بخش بزرگی از صنایع 

مجاور شهر بندرعباس بوجود نیامد.
احمد سالاری فر در تشریح اقدامات انجام شده در حوزه ایمنی 
: در  انبار نفت حیاتی شهید رجایی توضیح داد  و آتش نشانی 
 4 ساعت  در  جاری  مهر   7 روز  که  فرضی  آتش  اطفای  مانور 
بامداد برگزار شد؛ تیم ارزیابی، آمادگی آتش نشانان را در حد 
بسیار مطلوب گزارش کرد؛ اما باید برای اطمینان خاطر بیشتر 
به تقویت نیروی انسانی این تاسیسات مهم کشور نگاه ویژه ای 

داشت.
و  ایمنی  معاون  احمدی  شهرام    ، افتتاحیه  مراسم  ادامه  در 
آتش نشانی اداره کل  HSE وزارت نفت به تشریح دلایل 
این  از  آمده  بدست  عملی  نتایج  و  ها  نشست  این  برگزاری 
اداره   از تشکیل  جلسات پرداخت و گفت: در شانزده سالی که 
HSE در مجموعه وزارت نفت میگذرد؛ این نهال بالنده و 

توانمند شده است.
این نشست دو روزه با حضور روسای ایمنی و آتش نشانی چهار 
شرکت اصلی از جمله شرکت ملی صنایع پتروشیمی ، شرکت 
ملی  شرکت  میزبانی  به  و  گاز  ملی  شرکت   ، ایران  نفت  ملی 
پالایش و پخش فرآورده ها ی نفتی ایران در بندرعباس برگزار 

شده است.

محصولات  ویژه   QR code دوره 
این  مندان  علاقه  حضور  با  کشاورزی 
بخش توسط واحد آموزش اتاق بازرگانی 
حفظ  مدیریت  همکاری  با  هرمزگان 
برگزار  کشاورزی  جهاد  سازمان  نباتات 

شد.
بازرگانی هرمزگان در حوزه  اتاق  مشاور 
کشاورزی در حاشیه این جلسه آموزشی 
روی  بر  “کیوآر”  کد  از  استفاده   : گفت 
محصولات با ارائه جزئیات تولید محصول 
تولید و شیوه  ، محل  ، مکان  کشاورزی 
سه  به  و  دارد  اجرایی  قابلیت  تولید 

زبان ترجمه خواهد شد.
 : افزود  رابطه  این  در  ترابی  مهدی 

محصول  صادرات  برای  تولیدکنندگان 
خود تا تاریخ ۳0 آبان ماه با مراجعه به 
این  در  ثبت نام  به  ملزم  سماک  سامانه 
سامانه و دریافت کد سلامت محصولات 
عملا  کد  این  دریافت  بدون  و  هستند 
خواهد  غیرممکن  محصولات  صادرات 

بود.

به   QR code  : کرد  تاکید  وی 
شناخته  محصول  شناسنامه  عنوان 
اقتصادی  فعالان  و  بازرگانان  و  می شود 
کشاورزی  محصولات  صادرکنندگان  و 
می توانند به استناد این گزارش که ضامن 
می باشد،  کشاورزی  محصولات  کیفیت 

نسبت به تامین محصول اقدام کنند.
ترابی یادآور شد : اتاق بازرگانی هرمزگان 
ظرفیت بسیار خوبی برای کمک به بخش 
در  ها  ظرفیت  و  است  استان  کشاورزی 
این اتاق برای ساماندهی بخش کشاورزی 
کاملا مهیاست و کارهای مطالعاتی بسیار 

خوبی در حال انجام است.

از  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: دانشجویان 
اقشار مهم در دانشگاه هستند که نقش مهمی در حوزه سلامت 

دارند.
دکتر غلامعلی جاودان درآیین معارفه خود به عنوان سرپرست 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به نقش دانشجویان در 
دانشگاه افزود: همه نگاه ما به دانشجویان، نگاه فرزند و والدینی 
است که هر ۳ هزار دانشجو با گرایش های مختلف را در برخواهد 

گرفت.
جاودان  ابراز داشت : در زمینه توسعه و ارتقا مسائل فرهنگی، 
رفاهی و سیاسی، اجتماعی دانشجویان برنامه های خوبی داریم 
و در این مسیر از ظرفیت همه دانشجویان، اساتید، کارکنان در 

مسیر رشد و تعالی دانشجویان بهره خواهیم برد.

در  موجود  ظرفیت  به  اشاره  با  سخنانش  از  بخشی  در  وی 
استان هرمزگان برای توسعه گردشگری سلامت ، مطرح کرد : 
گردشگری سلامت با بهره مندی از ظرفیت بسیار ارزشمند بخش 

خصوصی می تواند موجب ارتقا سلامت در استان  شود.
همفکری  همکاری،  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
یکی  را  سلامت  حوزه  صاحبنظران  همه  ظرفیت  از  استفاده  و 
از اولویت های کاری خود در این دوران عنوان کرد و ادامه داد: 
حوزه سلامت یک حوزه فرا دانشگاهی است و باید همه سازمانها، 
نهادهای مردمی، نهاد های خیرین و... در این مسیر یاری گرمان 

باشند تا بتوانیم به جایگاه واقعی سلامت در استان برسیم.
دولت  تحول  سند  براساس  کرد:  نشان  خاطر  جاودان 
کمتر  مناطق  مردم  به  خدمت  و  اجتماعی  مردمی)سلامت 

برخوردار( همه تلاش ها در مسیر عدالت در سلامت خواهد بود 
و با این نگاه گام بر می داریم.

برگزاری دوره QR code ویژه محصولات کشاورزی در اتاق بازرگانی هرمزگان

در راستای عدالت در سلامت گام بر می داریم

سرپرست دفتر هماهنگی امور توسعه جزایر 
استانداری هرمزگان منصوب شد

هرمزگان  استاندار  حکم   با 
عنوان  به  دریایی  عبدالرسول 
هماهنگی  دفتر  سرپرست 
استانداری  جزایر  توسعه  امور 

هرمزگان منصوب شد.
هرمزگان  استاندار  حکم  در 
دریایی  عبدالرسول  به  خطاب 

آمده است:
تعهد  و  تخصص  به  عنایت  با 
حکم  این  موجب  به  جنابعالی 
دفتر  سرپرست  سمت  به 
جزایر  توسعه  امور  هماهنگی 

منصوب می گردید.
انتظار می رود با بذل توجه به 
مردمی  دولت  اخلاقی  منشور 
با  هماهنگی  در  و  قوی  ایران 

کشوری  های  دستگاه  دیگر 
از  گیری  بهره  با  و  لشکری  و 
نیروهای مجرب و توانا در انجام 

وظایف محوله، عمل نمایید.
 

عنوان  به  که  اینک  همچنین 
سیزدهم  دولت  بدنه  از  بخشی 
هستید  مشغول  خدمت  به 
ایزد  ذات  به  اتکال  با  امیدوارم 
منان، خود را خدمتگزار صادق 
استان  شریف  مردم  برای 
هرمزگان دانسته و در راستای 
معظم  مقام  منویات  تحقق 
جمهوری  سربلندی  و  رهبری 

اسلامی ایران کوشا باشید.    



j
@ bazarejonob

www.bazarejonoub.ir

s.bandarabbas89@gmail.com

سال اول- شماره 14 - 26 آبان ماه 1401- 17 نوامبر 2022

 صاحب امتياز و مدیر مسئول : سیده سکینه محبی نودز 
جانشين مدیر مسئول وسردبير : شهين صادقی

دبير سرویس خبر : آزاد کویک
هفته نامه  الکترونيکی هرمزگان: بازار جنوب

آدرس: بندرعباس- بلوار امام خمینی- گلشهر شمالی 
رو بروی 12 متری بهار - ساختمان فجر- طبقه سوم- واحد 34
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استاندار هرمزگان در تشریح پروژه های پیشران استان، 
بارانداز  و  پایانه  به  بندرسیریک  تبدیل  برای  تلاش  از 

صادراتی خودرو خبرداد .
جلسه فوق العاده شورای اداری استان هرمزگان با حضور 
سردار حسین دهقان مشاور فرمانده معظم کل قوا در 
صنایع دفاعی و دبیر اجرایی ستاد توسعه سواحل مکران 
برگزار شد. مهندس دوستی استاندار هرمزگان در این 
جلسه با اشاره به مشکل آب در شرق استان و منطقه 
مکران  اظهارداشت:  در استان هرمزگان 2۶۰ میلیون 
مترمکعب رواناب داریم که بی هیچ استفاده ای وارد دریا 

می شود که می توان با احداث سدهای گابریک و سدیچ 
بخش عمده ای از این رواناب ها را کنترل و در خدمت 
توسعه  برای  افزود:  وی  داد.  قرار  توسعه  و  کشاورزی 
استان 1۶ پروژه پیشران در نظر گرفته شده است و روی 
مواد خام خروجی از استان شهرهایی تعریف کردیم؛ به 
احداث  داشتیم  استان  در  که  از سیلیسی  مثال  عنوان 
معدن  و  شیمی  زنجیره های  ترکیب  از  و  شیشه  شهر 
احداث پارک کودهای فسفاته در دستور کار قرار گرفت. 
استاندار هرمزگان تاکید کرد: یکی از ظرفیت های استان 
هرمزگان معادن آهک و نمک آن است بر  اساس این 
مزیت نیز احداث پارک شوینده ها را در دستورکار قرار 
دادیم و با شرکت های بزرگ تولید کننده مواد شوینده 
رایزنی هایی داشته ایم و آن ها را نیز برای سرمایه گذاری 
پروژه  به  اشاره  با  دوستی  مهندس  آورده ایم.  کار  پای 
ترکیب  از  طرح  این  عنوان کرد:  نساجی،  شهر  احداث 
و  تعریف شده  پتروشیمی  زنجیره  با  زنجیره کشاورزی 
مقدمات اولیه آن نیز انجام شده است که  برنامه داریم 
احداث  نیز  نساجی  شهر  در  پتروشیمی  مجتمع  یک 
کنیم . وی شهر لجستیکی را از دیگر پروژه های پیشران 
استان برشمرد و گفت: این طرح در پس کرانه  ی بنادر 

شهید رجایی و شهید باهنر با مساحتی بالغ بر یک هزار 
برای  آن  از ظرفیت  و  است  اجرا  و 1۶ هکتار در حال 
افزایش تعاملات با کشورهای عضو اکو و تجارت بزرگ 
مقیاس با روسیه استفاده خواهیم کرد. مهندس دوستی 
تاکید کرد: یکی از مسائلی که در سواحل مکران داریم 
این است که ما از بندرعباس تا چابهار هیچ نیروگاهی 
نداریم و همچنین در این نوار ساحلی اشتغال غالبا بر 
اساس رویه های ملوانی و ته لنجی تعریف شده است بر 
همین مبنا طی چند ماه گذشته تلاش کردیم رویه های 
افزایش دهیم و در  را  این منطقه  ترانزیتی و صادراتی 
برنامه داریم که یک پایانه صادراتی در شهرستان سیریک 
هرمزگان  استان  در  دولت  عالی  نماینده  کنیم.  احداث 
و  ترانزیت  خاطرنشان کرد: در تلاش هستیم که بخش 
فعال  و  راه اندازی  بندرسیریک  در  را  خودرو  صادرات 
کنیم تا بخشی از ترانزیت خودرو که هم اکنون از طریق 
و  منتقل شود  بندرسیریک  به  انجام می شود  بندرلنگه 
برای این مهم با توجه به اینکه بارانداز خودروی منطقه 
در امارات انجام می شود باید یک بارانداز خودرویی در 

سیریک ایجاد کنیم .

مدیرکل نوسازی ، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان 
سالن   11 تاکنون  سیزدهم  دولت  ابتدای  از   : گفت 
ورزشی ویژه دانش آموزان دختر و پسر در مدارس این 

استان راه اندازی شده است.
این سالن های ورزشی   : افزود  سیدفخرالدین هاشمی 
با  و  دارند  زیربنا  مترمربع  و ۸۹۵  در مجموع ۶ هزار 

هزینه ای افزون بر 43۹ میلیارد ریال احداث شده اند.
وی بیان داشت : نوسازی مدارس هرمزگان همچنین 
ساخت هشت سالن ورزشی دیگر در فضاهای آموزشی 

این استان را در دست اجرا دارد.

مدیرکل نوسازی ، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان 
با اشاره به اینکه سالن های ورزشی در دست اجرا در 
استان هرکدام بین 3۰ تا ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارند، خاطرنشان کرد : سالن های ورزشی در فضاهای 
 21۸ و  هزار  هفت  بر  افزون  زیربنایی  با  آموزشی 
مترمربع با مشارکت خیران و اداره کل نوسازی مدارس 

هرمزگان در حال احداث است.
بیش از سه هزار و 3۰۰ دانش آموز به طور متوسط از 

این 11 سالن ورزشی بهره مند شده اند.

احداث ۱۱ سالن ورزشی در مدارس هرمزگان

بندرسیریکبهپایانهوباراندازترانزیتخودروتبدیلمیشود

مدیر تامین مسکن و امور ساختمان کمیته امداد استان 
هرمزگان از اختصاص دو هزار و 2۰۰ واحد مسکن با 
اعتباری بالغ بر ۶۶۰ میلیارد تومان به مددجویان تحت 

حمایت این نهاد در مناطق روستایی خبر داد.
اصغر گلستانی اظهار کرد: تامین مسکن و سرپناه امن 
مهم  های  برنامه  از  یکی  نیازمند  های  خانواده  برای 
برای توانمند سازی مددجویان می باشد که درهمین 
راستا امسال احداث دو هزار و 2۰۰ واحد مسکن برای 
روستایی  مناطق  در  نهاد  این  حمایت  تحت  خانواده 

اختصاص داده شده است.

گلستانی افزود: این تعداد واحد مسکن در قالب تفاهم 
پاسداران  سپاه  مابین  فی  مشترک  و  جداگانه  نامه 
انقلاب اسلامی، بنیاد مستضعفان، بنیاد مسکن، ستاد 
گروه  آفتاب،  نفت  شرکت  )ره(،  امام  فرمان  اجرایی 
با  الانبیاء  اشرف  خیریه  موسسه  و  گلرنگ  صنعتی 

کمیته امداد منعقد شده است.
 ۵۰ مسکن  واحد  هر  زیربنای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مترمربع می باشد، بیان کرد: برای احداث این تعداد 
مسکن بالغ بر ۶۶۰ میلیارد تومان اختصاص داده شده 
کمیته  منابع  از  تومان  میلیارد   2۶4 مبلغ  که  است 

امداد و 3۹۶ میلیارد تومان از هم افزایی سازمان در 
قالب تفاهم نامه تامین می شود.

مدیر تامین مسکن و امور ساختمان کمیته امداد استان 
هرمزگان با بیان اینکه از ابتدای شروع احداث تا کنون 
3۶۰ واحد تکمیل و به خانواده های معزز تحویل داده 
شده است تصریح کرد:امیدواریم تا پایان شهریور ماه 
14۰2 این واحد های مسکن احداث وبه خانواده های 
تحت حمایت این نهاد در مناطق روستایی اهدا گردد.

اختصاص 2200 واحد مسکن به مددجویان روستایی در هرمزگان


